
                                  
                                   

To:                                      RaadsledenLijst 
Subject:                             Vrachtverkeer Harderwijkerweg is doorgaand verkeer? 
 

[Sommige personen die dit bericht ontvangen, ontvangen vaak geen e-mail van  Informatie 
over waarom dit belangrijk is op https://aka.ms/LearnAboutSenderIdentification] 
 
Goedemorgen, 
 
Op dit moment is het viaduct bij de A50 - Loenen afgesloten. 
Ik had verwacht dat dit geen invloed zou hebben op het vrachtverkeer door Laag-Soeren. Immers, de papierfabrieken 
en bijbehorend transport in Eerbeek liggen aan de kant van Laag-Soeren. 
 
Echter, wij hebben op dit moment nauwelijks nog vrachtverkeer door ons dorp. Super! 
Maar, dat betekent dat het vrachtverkeer dat door ons dorp rijdt normaliter doorgaan verkeer is en niets met de 
papierindustrie in Eerbeek te maken heeft. 
 
Dat brengt m.i. ander licht op het verkeersprobleem door ons dorp Laag-Soeren. 
En dan denk ik: daar kan wel degelijk wat aan gedaan worden zonder de economie, werkgelegenheid, etc in gevaar te 
brengen van Eerbeek. 
Doorgaand verkeer door een dorp, en zeker zoveel vrachtverkeer, is niet meer van nu. En is kennelijk dus ook niet 
nodig. 
 
Willen jullie dit meenemen? 
Het is echt een heel groot verschil. 
 
Hartelijke groeten, 

 
 

 
 

 




